

# 聖堂報告

## 聖神降臨節

28/05/2023

1. 2023 年四月份聖堂- 收入與支出報告如下：

收入：\$ 168,133，

支出：\$ 59,195，

結餘：\$ 108,938。

有關上述收支細節，請參閱聖堂正門、辦公室外報告板及聖堂網頁。聖堂多謝各位弟兄姊妹慷慨支持！

2. 本堂每月首星期六舉行「明供聖體」，以鼓勵教友以心神與真理朝拜，與基督作精神的契合，詳情如下...

日期：6月3日（下星期六）

時間：上午 8:15 – 9:15（即平日 7:40 彌撒後）

歡迎教友一起參與。

3. 周守仁主教在今天（聖神降臨節）正式宣佈「教區傳教節慶典 2023」開始，今年的主題是「來跟隨！去見證！」；請教友留意教區及聖堂發放有關活動信息，一起參與傳教節慶典的活動。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

**St. Ignatius Chapel Announcement**  
**Pentecost Sunday**  
**28<sup>th</sup> May 2023**

1. Adoration of the Blessed Sacrament in June 2023 will be held as follows:

Date: 3 June (coming Saturday)

Time: 8:15 am - 9:15 am (right after the daily Mass at 7:40 am)

All are welcome.

2. The Financial Report for this chapel for April 2023 is as follows:

Income : \$168,133

Expenses: \$ 59,195

Surplus : \$108,938

Thank you for your generous support!

3. The HK Diocese is officially launching the “Mission Sunday Celebration 2023” today. A committee for the Mission Sunday Celebration has been formed and has designed activities to help faithfuls reflect on our mission in the present-day church.

For details on the activities, please visit the Facebook page of the Missionary Sunday Celebration 2023.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.

聖依納爵小堂 - 收支報告  
St. Ignatius Chapel - Income & Expenditure Statement

(2023年 Year 4月 Month)

項目 Items (* = 其它 Others)	收入 Income	支出 Expenditure	結餘 Balance
主日奉獻 Collection on Sunday Masses	133,148		
教友奉獻 Donation from Church members	28,500-		
公教報 KKP, Sunday Examine	1,845	1,989-	
借用場地 Booking Classrooms		1,711-	
司鐸津貼 Allowance for Priests		18,500-	
司鐸謝金 Surplus for Priests		8,300-	
同工津貼/交通費 Allowance for Staff / Helpers		8,600-	
小堂團體津貼 Allowance for Formation		6,086-	
通訊/電費 Phone & Electricity Bill		5,000-	
文具/郵資 Stationery/Stamp		473-	
禮儀用品 Articles for Liturgical		3,995-	
什項 Miscellaneous		346-	
聖嬰像連蠟燭		4,195-	
* 復活蠟燭金	4,640-		
*			
*			
*			
<b>總數 Total</b>	<b>168,133-</b>	<b>59,195-</b>	<b>108,938-</b>

*Law E. King*